
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.546.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Roman Korczak zwrócił się  

z wnioskiem dotyczącym bezpieczeństwa na Alei Tarnowskich. Na odcinku pomiędzy ulicą Tuwima,  

a ulicą Lotniczą nie ma widocznych linii dla rowerzystów, a w tym miejscu jest największy ruch. Poprosił 

o odświeżenie linii na tym odcinku.   

„Wiem, że tam będzie poprawa nawierzchni i właściwie te linie powinny być malowane po tym… Jeżdżę 

tam codziennie, bo tam mieszkam i widzę jak z naprzeciwka jakie różne zdarzenia się dzieją, kiedy 

rowerzyści jadą z naprzeciwka, a tuż przy krawężniku jadą samochody. Żeby nie stało się tam coś 

nieszczęśliwego, czy dałoby się tylko ten odcinek wymalować?” 

 Radny chce znać termin ewentualnych prac na ww. odcinku.  
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